
Mg..Pavel Dočelal

ředitel ZŠ aMŠ Sloup

Ve Sloupě 5. prosince2023

Věc: Zápis z jednání školské rady

Jednání se uskutečnilo dne 4. prosince 2023 ve |4,15 hodin v ředitelně školy.
Přítomni: Mgr. Eva Turčanová, Vladimír Čípek, Marek Pernica, Mgr. Pavel Dočekal

Program zasedáni:

t
Jednání zaháji|a předsedkyně školské rady Mgr. Turčanov á, pŤivitala na jednání ředitele
školy Mg'. Pavla Dočekala, seznámiLa přítomné s programem jednání,
k navrženému programu nebylo připomínek.

2/

Ředitel školy semámil přítomné se změnami v Švp, od |.9.2023 došlo k posílení
vyuky předmětu Informatika v J..9.roč., došlo k úpravám v učebním plánu _ úbytek
hodin _ zeměpis, výchov ake zdraví, výtvarná výchova. V těchto předmětech došlo
k redukci učiva v RVP, nebude problém s plněním Švp. 

l

Na nákup pomůcek při výuce informatiky jsme obdrŽeli státní dotaci 430 tis. - nákup
3D tiskárny, graf. tabletů, robotů, ...

V učebně PC není dostatečný prostor k vyuce robotiky, v příštím šk. roce je v plánu
využití místnosti býv a|é posilovny.

s/

Současná koncepce rozvoje školy je platná do 3 l .8.2025.Již se podařilo rea|izovat
rekonstrukci šaten na 1.st., pokračujeme ve výměně vyšších lavic ve třídách, výměně
osvětlení, bude nutná výměna podlah v bazénu,V listopadu proběhl y vzájemné
náslechy tnezi vyučujícími na l.st., na 2.st. mezivyučující'i Čr, v' al.



a/ Návrh rozpočtu

Členové školské rady se seznámili s hospodařením školy do 3l .IO.2023 a s návrhem
rozpočtu na rok 2024. Téměř jistě dojde k překročení nákladů na energie, na druhou
stranu došlo kvýraznému nárůstu příjmů z pronájmu (díky bazénu- plavecký výcvik
blanenských škol).

5/ Různé

P. Pernica vznesl dotaz ohledně školního plesu. Rodiče žáki 9.roč., kteří budou
tancovat polonézu, požadují přítomnost Žáků na plese déle neŽ do 22 hodin, jak bylo
obvyklé v minulých letech. Ředitel školy vysvětlil sloŽitost situace, např. odpovědnost
pořadatele za dodržování zákazu konzumace alkoholu mladistvymi. Po velmi špatných
zkušenostech s mladistqými návštěvníky plesu, kteří působi|i ýtrŽnosti, bylo
dohodnuto, že vstup na ples bude umožněn pouze návštěvníkům starším 18 let.

Jednání bylo ukončeno v l5.15 hodin.

ověřil: Vladimír Čípek, člen školské rady


